
Javna razprava o osnutku PUP
za območje ŽG do Zaloga

V torek, 17. maja, je bila v prostorih krajevne skupnosti v Polju
javna razprava, o osnutku prostorskih ureditvenih pogojev za ob-
močje od Smartinske do Zaloga, ki smo jo združili s sosednjo KS
Vevče Zg. Kašelj.

Poleg odgovornih, ki so tolmačili osnutek ZILa, ŽG in občin-
skega komiteja za urbanizem, gradbeništvo in varstvo okolja, se je
razprave udeležilo več krajanov iz obeh KS.

Predsednica KK SZDL Polje Breda Zadnikar je pozdravila vse
prisotne, v kralkem opisala značaj in pomen nove investicije. Pred-
siavniki ZILa, ŽG in Sob Moste-Pol/e pa so strokovno raziožili hi
utemeljili investicijo na območju obeh KS, na vprašanja krajanov pa
so tudi sproti odgovarjali.

Iz razprave smo zaključili, da je lokacijski načn še v izdelavi in da
se obstoječe stanje ob železniški progi na območju teh dveh KS ne
bo spremenilo, predvidevajo pa dodatni tir in požarno pot, široko tri
metre. Protihrupna zaščita pa bi krajanom morala hrup zmanjšati in
omogočiti več miru.

Na osnutek pa smo krajani le imeli pripombe, in sicer:
• protihrupno zaščito je treba podaljšati v smeri proti Zalogu do

transformatorske postaje;
• ŽG naj takoj preneha uporabljati zvočno razglasno postajo

v nočnem času od 22. do 6. ure zjutraj; uporabljajo naj IKV zveze
med prometniki;

• bodoča protihrupna zaščita ne bo zadostovala za hrupno
razglasno postajo;

0 nejasnosti so tudi na Bacchivillijevi ulici, kakšen kanal bo
potekal prpti Zaloški cesti.

Odgovorni so zagotovili, da bomo o odzivu na naše pripombe
kmalu obveščeni.

Javna razprava je pokazala, da meje KS ne smemo »zapirati« in
da je koristno skupne probleme obravnavati skupno, istočasno pa
še prihranimo kak dinar in delovno uro nosilcem investicije, ki so
bui iutr vcs uiesec pnsouii na javniu razpravan po rvi v oocinu
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